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Írásbeli kérdés

„Milyen létszám változás várható a Prémium Évek Programról szóló törvényjavaslat
hatályba lépését követően? " címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Hiller István a Nemzeti Kulturális Őrökség Miniszteréhez. A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Hány embert érint a Prémium Évek Program alkalmazása a Nemzeti Kulturális
Őrökség Minisztériumában, háttérintézményeiben, illetve területi szerveiben (N-KŐM
Közgyűjtemények, Művészeti intézmények, Őrökségvédelmi intézmények, Kulturális
kutató és szolgáltató intézmények, Kulturális Intézetek Igazgatósága)?

2. Mennyi a különleges foglalkoztatási állományú dolgozók létszáma a Nemzeti
Kulturális Őrökség Minisztériumában, háttérintézményeiben, illetve területi
szerveiben (N-KŐM Közgyűjtemények, Művészeti intézmények, Őrökségvédelmi
intézmények, Kulturális kutató és szolgáltató intézmények, Kulturális Intézetek
Igazgatósága)?

3 . Milyen megtakarítást jelent A Prémium Évek Programról és a különleges
foglalkoztatási állományról szóló törvényjavaslat?

Várom szíves válaszát!

Budapest, 2005 . január 24 .
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